
Vesebeteg vélemény 
 
A veséim elégtelenül működtek a víz felhalmozódott a szervezetemben, és nem sikerült 
semmivel kihajtani. 
Az orvosok mindent megtettek nagyon sok vízhajtót szedtem és semmi eredménye nem lett. 
Kavalkó Jánost már nagyon régen megismertem, 26 éves koromban volt egy hasonló eset és 
akkor Ő segített meggyógyulni. Kétségbeesésemben újra hozzá fordultam és ajánlotta hogy 
orghonvizet igyak és ehhez azonnal beszereztem egy orgon vízkezelőt. 
Otthon felszereltem a konyhában és elkezdtem inni, a legnagyobb meglepetésemre egy hét 
alatt 18 kilót fogytam, a sok víz lement rólam. A professzor úr legnagyobb meglepetésére az 
eredmény magáért beszélt, kérdezte hogy mi történt, mit csináltam hogy ilyen eredményesen 
sikerült. Elmondtam hogy orgonvizet fogyasztottam, és az lepett meg hogy nyitott volt és 
érdeklődő. A zárójelentésben amit kaptam rögzítette az orgontechnológia eredményét hogy 
egy hét alatt 18 kg-ot fogytam. 
Nagyon köszönöm a Jánoséknak a segítséget.  
 
K. Mihály 


